
Water resistance:
The water resistance of your watch can be found on the caseback. The tab-
le shows which action is allowed regarding the norms. Please keep in mind 
that this information only refers to the static water pressure. By fast moves 
in the water or hitting the water surface the dynamic water pressure can 
exceed the permissible pressure:
    

 Infor-
mation 

caseback

splashing 
water

direct 
water 

contact
swimming diving

Water 
Resistant No No No No

3 ATM Yes No No No

5 ATM Yes Yes No No

10 ATM Yes Yes No No

20 ATM Yes Yes Yes Yes

Care of the bracelet:
Clean the bracelet with a soft cloth. Do not rub strongly. Avoid using strong 
cleaning products. This may result in loss of gloss and damage the surface 
of the watch. Avoid prolonged contact with water.

Please avoid the following influences:
Protect your Creactive Watch from any external damage. Avoid direct cont-
act with cosmetics like cream, perfume and spray that can attack the surfa-
ce of the product. Avoid wearing your product in the shower. Avoid impacts 
to keep your watch running for a long time.



Etanchéité:
Les informations relatives à l´étanchéité de la montre se situent sur le fond 
du boitier. Le boitier a été contrôlé afin de résister à une certaine pression: 
ne pas ouvrir le boîtier vous-même mais faire par une personne qualifiée.
Plus d´informations dans le tableau ci-dessous :
    

Données 
sur le 

fond de la 
montre

Éclabous-
sures

Contact 
direct avec 

l’eau  
Nager Plonger

Water 
Resistant Non Non Non Non

3 ATM Oui Non Non Non

5 ATM Oui Oui Non Non

10 ATM Oui Oui Non Non

20 ATM Oui Oui Oui Oui

Nettoyage du bracelet:
Nettoyez le bracelet avec un chiffon doux humidifié. Ne pas frotter éner-
giquement. Évitez d´utiliser des produits de nettoyage puissant. Cette uti-
lisation peut entraîner une perte de brillance et détériorer la surface de la 
montre. Évitez le contact prolongé avec l´eau.

À éviter :
Protégez votre produit Creactive de tout danger extérieur. Évitez le contact 
direct avec des produits de beauté de type crème, parfum et spray qui 
peuvent attaquer la surface du produit.
Évitez de porter votre produit sous la douche. Évitez les chocs.


